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Styrelsemöte nr. 13 
Styrelsemöte 2015-11-28 
Plats: Hemma hos Sida 
 
Deltagande:   

Anette Persson Sunje, Ordförande Peter Höglund, Iaido+Vice ordf  

Martin Ledin, Sekreterare Christian Strandberg, Kendo  

Sida Yin, Kassör Sida Yin, Jodo  

Jimmy Thorsell, Ledamot   

 

Mötesprotokoll 
1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat kl 10.00 
2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes  
3. Tidigare mötens protokoll 

1. 2015-10-10 
2. 2015-10-15 PC 
3. 2015-10-24 PC 
Protokollen gicks igenom och justeras. 

4. Ekonomin 2015 
Ekonomin gicks igenom. Privata konton inte får använda vid transaktioner för samlade 
betalningar till arrangemang utomlands. Förbundets konto finns till förfogande i samråd 
med kassören.  
Naginatan har intäkter som ej är specificerade Anette kollar med Kirsi var dom är ifrån.   

5. Beslutsärenden 
1. Policy för sponsring 

Policyn fastställs med ändringen att meningen om exponering vid landslagsträning  
och gradering tas bort 

2. Ansökan som Värd för JodoSM 2016-04-09—10 
Styrelsen tackar Glimminge Budokan för ansökan och godkänner den. 

3. 1-4 Dangradering SUGO 2016-02-14 
Styrelsen tackar för ansökan och godkänner den. 

4. Kyudoansvarig- bevakning 
Jimmy Thorsell utses som tillförordnad kyudoansvarig  

5. Adjungering av kassör 
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Anders Saadio adjungeras som kassör. 
6. Ny idrott i förening: Shimbukan Skellefteå Budoklubb – Kyudo 

Styrelsen godkänner ansökan. 
7. Ny idrott i förening: KFUM Uppsala – Kyudo 

Styrelsen godkänner ansökan. 
8. Dispensansökan KendoSM (se info) 

Dispensen gäller för att få delta i lagtävling med kuygraderade lagmedlemmar. 
Det gäller för 2st från Luleå Budoklubb, 1st från Uppsala och 1st från Stockholm Södra. 

6. Bordlagda ärenden 
1.  Fr 2015-10-10 §5.6 Blankett för deltagande vid EM utom tävlan 
      Fortsatt bordlagd. 

7. Valberedningen 
Valberedningen närvarade ej vid mötet. 
Styrelsemöte är bokat 1/9 med valberedningen. 

8. Övriga frågor/Info/Arbetspunkter 
1. Graderingsregistret 
2. Anti Doping 

Info ska ut på hemsidan till landslagsledningen och landslagen. 
Info ska skickas till klubbarna om framtida krav om att dopingvaccinering  
av klubb är krav för deltagande vid SM. 
Anette skriver infon och Martin skickar den till klubbarna. 

3. Jämlikhet/Lika behandling/Jämställdhet 
Jimmy kollar över dokumenten för jämställdhet. 

4. Kitamoto 
Mats Wahlqvist är anmäld till domarseminariet i Budapest. 

5. Wakajishi, en Kuniba-kai klubb. I vår stil har vi även Kuniba-ryu Iaido 
Peter har informerat klubben hur dom ska gå till väga men har inte fått någon 
respons. 

6. Bidragsansökan för foton. 
Jimmy har informerat om vart hon kan vända sig. 

7. Överflytt av medlem från Tyskland till svenska registret. 
Flytten är genomförd och läggs till i svenska registret. 

8. Återkoppling från mötet med Yvonne Lin 
Sida informerade om att det diskuterades bland annat landslagskläder, 
landslagssponsring och uppvisning vid evenemang. 
Fler möten skulle hållas. 

9. Förbereda årsmötet 
i. Tidplan 

Stämman hålls i mars. 
ii. VB 2015, två delar 

VB ska vara klar för RF till mötet 12/12. 
iii. VP 2016 

Arbetet pågår med antidoping, jämställdhet. 
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iv. Budget 2016 
Budget för kunskapslyftet kommer göras. 
Sida kollar med kansliet vad det kostar att beställa diplom. 

v. Propositioner om stadgarna 
1. Inga fria ledamöter/suppleanter 
2. Ändra skrivning om gender för valberedningen 
3. Ändra omvalstiderna för styrelsen till två år.  
4. Höjd medlemsavgift 

9. Nästa möte 
12 december PC/Skype  
9 januari  
 
 

Mötets avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat 14.00 
 
 
Enligt uppdrag        Justeras 
 
 
_______________________________                 _______________________________ 
Martin Ledin                                            Anette Persson Sunje                
 
 
 
 


